
22 september 2022 

T.o.v. De heer J. Haek 

 

Geachte heer Haek, 

 

U kent me vast nog wel, Werner De Kesel een autistische man en de bedenker/bezieler van het Lucky4all 

systeem. Het systeem dat u jaren geleden onterecht hebt laten bestempelen als een verboden piramide 

systeem en mezelf viseerde u voor het opzetten van een bedrieglijke organisatie. 

We zijn nu méér dan 5 jaar later en dit betekent dat u me ook niet meer strafrechtelijk kan laten 

vervolgen. Ook al heb ik strafrechtelijk geen enkel verwijtbaar feit begaan, toch heb ik bewust deze 

periode gewacht, hoe moeilijk het ook soms was. Ik weet immers uit ervaring en zoals ik overal kan 

lezen over de onzichtbare hand van Janny Haeck. (Lees Johan Vande Lanotte) 

Daarom kom ik nu, met het échte Lucky4all verhaal naar buiten. Niet met het bedrieglijke verhaal wat 

jullie ervan gemaakt hebben om mijn eerlijk systeem dat met de beste bedoelingen werd opgezet, uit 

de wereld te kunnen helpen. 

U/jullie hebben met leugenachtige praktijken precedenten gecreëerd, zodat niemand in de toekomst 

nog iets kan ondernemen. 

Dit laatste kan ik uiteraard niet in mijn naam laten gebeuren en zeker niet met Lucky4all dat nogmaals 

met de beste bedoelingen werd opgezet. 

Daarom heb ik in deze enveloppe een aantal documenten bijgevoegd en een usb-stick met gemaakte 

filmpjes. 

Filmpjes die u de échte werking van het Lucky4all systeem uitleggen, alsook de weg die ik bewandeld 

had voordat ik met het Lucky4all systeem in het straatbeeld kwam. Ik kreeg hier dus wel degelijk de 

goedkeuring voor en heb ook uit uw kantoren de goedkeuring gekregen, niet onbelangrijk: rechtstreeks 

van uw juridische dienst, zolang ik maar met artikel 37 rekening hield en waar ik me ook aan gehouden 

had. Ook werd er wel degelijk schriftelijk uit uw kantoren per mail geschreven dat het Lucky4all systeem 

GENIAAL was. 

Ook hebben we telefonisch contact gehad met de kansspelcommissie om ook daar het Lucky4all 

systeem te kunnen uitleggen. Maar omdat het Lucky4all systeem gebaseerd was op het lotto spel, en 

de Nationale Loterij niet onder hen viel en valt, konden zij ons niet verder helpen, hoe graag men dit 

ook had gewild.  

Ook heb ik er een stukje van een aflevering van “De rechters” bijgevoegd. Hier hoor je duidelijk dat de 

tegenpartij in een proces met bewijzen moet komen. Onze toenmalige raadsman had dit misschien niet 

honderd keer gezegd tijdens ons proces maar zeker tig tal keren. Geen enkel bewijs werd ons gegeven. 

De eerste rechter zei dat aan de derde voorwaarde niet voldaan werd en dat hij besloot, dat de 

stakingsvordering op grond van een verboden piramidesysteem ongegrond was. 

Maar dit wilden jullie niet horen en jullie gingen daarom in Hoger beroep. Ook daar werden de leugens 

en het bedrog ons rond de oren gesmeten, maar ook daar geen enkel bewijs. Toch hebben de rechters 

jullie daarin gevolgd. Raar of zoals anderen ons zeggen, dit werd van hogerhand bedisseld. M.a.w. voor 



mij betekent dit dan (on)rechtstreekse beïnvloeding van de rechtbank e.d.. Want wat men nu leest op 

het internet is niet het Lucky4all systeem en zeker niet een systeem waar ik achter kan staan. 

Ook heb ik niet zomaar het Lucky4all systeem op de markt gegooid, ik heb dit wel degelijk laten 

onderzoeken en ook precies door dezelfde mensen van de FOD Economie. Waar ik door middel van mijn 

geanimeerde PowerPoint ook daar te horen kreeg dat het geen piramide systeem was. Maar plots na 

een gesprek met jullie weer wel. Zelfs een schoolvoorbeeld van een piramide systeem. Raar of ook weer 

bedisseld van hogerhand. U zegt het maar. 

Ook heb ik er een filmpje bijgevoegd, “ De gevolgen voor mijn gezin”. Als u dit hebt bekeken, zal U vast 

begrijpen, dat er meerdere punten zijn die me overhaalden om met het échte Lucky4all verhaal naar 

buiten te komen. 

Want ik, de bedenker en bezieler, ben veroordeeld voor het opzetten van een verboden piramide 

systeem, terwijl ieder ander wordt ondervraagd, werd dit op vraag van mijn kant steeds geweigerd. Ik 

ben nooit ondervraagd geweest en heb tijdens het onderzoek/proces nergens het échte Lucky4all 

systeem kunnen uitleggen, maar ik ben wel veroordeeld. 

Ook de inspecteur die onze programmeur had ondervraagd, heb ik meermaals aangeschreven om een 

verhoor te organiseren. Ook daar was het allemaal niet nodig. 

Daarom kom ik nu na 5 jaar met het échte Lucky4all verhaal naar buiten. Alleen zal deze échte waarheid, 

nu ontploffen in jullie gezicht. 

Ik ga nu voor 14 dagen weg. Dus jullie krijgen van mij die 14 dagen om een goed excuus en de waarom 

achter dit alles, over te maken aan mijn huidige advocaat, Meester Hans van de Wal (Elegis Antwerpen). 

En dan beslis ik of ik de inhoud van deze enveloppe + allerlei bewijzen verstuur naar allerlei 

onderzoeksrechters, onderzoeksjournalisten, politieke partijen, de gokindustrie die hiervan zullen 

smullen, de media, programma makers, enz… of niet. Hoor ik geen excuus na 14 dagen van mijn 

advocaat, word alles sowieso naar iedereen verstuurd. 

En omdat ik weet uit ervaring dat niemand negativiteit kan of durft te spuien over zijn belangrijkste 

sponsor/hoofdsponsor, heb ik nog heel wat in petto, wanneer blijkt dat er  onvoldoende ruchtbaarheid 

in de media werd gegeven en daardoor wel zullen moeten schrijven. Het zal dan niet na 14 dagen voorbij 

zijn door ander recent nieuws.  

Want ik heb me 5 jaar bewust rustig gehouden, wat echter niet betekent dat ik 5 jaar stil op een stoel 

heb gezeten. 

 

P.S. Ik wil u graag uitdagen het Lucky4all systeem uit te leggen, zoals u/jullie het zien. Voordat u/jullie 

het bijhorende filmpje bekijken en bekijk dan de échte werking van het Lucky4all systeem. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Werner De Kesel 


